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 Председница Владе Србије Ана Брнабић оценила је да је најава Приштине о укидању
платног промета са централном Србијом и укидање динара један од кључних проблема
"не само у даљем процесу нормализације односа, него уопште у постојању било каквог
дијалога".

  

„Јер ако се доводе у питање такве ствари попут укидања платног промета и укидања
динара, онда заиста (косовски премијер Аљбин) Курти у ствари ставља све карте на то
да нема више било каквог дијалога“, рекла је Брнабић за телевизију Прва.

  

Изразила је наду да ће се све завршити на „разуман и рационалан начин“ и да неће доћи
до укидања платног промета, али је додала да су пред Србијом „тешки дани“.

  

Премијерка је навела да се председник Србије Александар Вучић синоћ у Давосу састао
са помоћником државног секретара САД за европска и евроазијска питања Џејмсом
О’Брајаном, додајући да је увек добро да се разговора са партнерима о тим темама.
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„САД ипак имају интерес да у овом региону буде стабилност, да није потребан било
какав конфликт, или било каква назнака новог конфликта на европском континенту“,
казала је Брнабић.

  

(Бета)
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